TO THE HONOURABLE THE LEGISLATIVE ASSEMBLY OF MANITOBA

Your Standing Committee on PRIVATE BILLS presents the following as its First Report.

Meetings

Your Committee met on November 3, 2016 at 6:00 p.m. in Room 254 of the Legislative Building.

Matters under Consideration

¢ Bill (No. 208) — The Royal Canadian Mounted Police Day Act/Loi sur la Journée de la Gendarmerie
royale du Canada

e Bill (No. 209) — The Childhood Cancer Awareness Month Act/Loi sur le Mois de la sensibilisation au
cancer chez I'enfant

Committee Membership

Mr. CURRY

Mr. EWASKO

Ms. FONTAINE

Hon. Mr. GERRARD
Mr. GRAYDON

Mr. LAGIMODIERE
Hon. Mr. MICKLEFIELD
Mr. MARCELINO (Tyndall Park)
Mr. SARAN

Mr. TEITSMA

Mr. WHARTON

Your Committee elected Mr. WHARTON as the Chairperson.
Your Committee elected Mr. CURRY as the Vice-Chairperson.
Public Presentations

Your Committee heard the following presentation on Bill (No. 208) — The Royal Canadian Mounted
Police Day Act/Loi sur la Journée de la Gendarmerie royale du Canada:

Superintendent Joanne Keeping RCMP

Your Committee heard the following four presentations on Bill (No. 209) — The Childhood Cancer
Awareness Month Act/Loi sur le Mois de la sensibilisation au cancer chez I'enfant;

Denis Foidart Candlelighters Childhood Cancer Support Group
Jordan Birrell Team Brody Foundation

Suzanne Suzio Private Citizen

Abigail Stewart Private Citizen

Bills Considered and Reported

¢ Bill (No. 208) — The Royal Canadian Mounted Police Day Act/Loi sur la Journée de la Gendarmerie
royale du Canada

Your Committee agreed to report this Bill without amendment.



e Bill (No. 209) — The Childhood Cancer Awareness Month Act/Loi sur le Mois de la sensibilisation au
cancer chez I'enfant

Your Committee agreed to report this Bill without amendment.

Submitted by,

Mr. Jeff WHARTON, Chairperson
November 3, 2016
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